Earth is a School not a Prison

Earth-native souls have been reincarnating in a low vibration system created by fallen Elohim, which Elohim of Light decided to use as a training ground for Souls. Ascension is the moment humans break free of continuing the cycle in duality, and can exist separate from the Fallen Elohim.

Who Controls Your Soul Incarnations?

The Soul chooses the incarnation, and the Elohim Light Forces (Galactic Federation) manage the process. Family, Friends and Guides help Souls choose incarnations between lives. All Souls are light, but the identity can become dark in many incarnated lifetimes, the being is out of alignment with their Soul purpose. The fallen Elohim have been participating in duality both as the unseen spiritual Dark Forces, and as human incarnations also chosen by them. These roles are only going to be allowed until the moment of Ascension, and even though Light Forces have been allowing duality for the experience, those who chose darkness will pay the price. The Soul is never destroyed, but the original being can be taken to the Central Sun.

The Soul Cannot Be Harmed

All Souls were created in perfection. It is the repetitive choice of darkness that is the Identity chosen that makes the Being dark, not the Soul. If an identity chooses darkness over and over, it is because the vibrational frequency is so familiar that this is who they want to be, or experience again and again. They are attracting dark or negative energy which is in their consciousness, in an aspect that was once perfect. The Soul is not part of this. A Soul cannot be harmed or become evil.

The stories can change as you know, which is the false identity, but if there is repetition of choosing to harm, with no consciousness of compassion, the identity, is so dark that even though the Soul has made a new plan, the remembering upon arrival becomes the dominant force, and they are once again not aligned with their Soul.

Those that choose darkness have become as entities living in a body, detached from a Soul connection. Going to the Central Sun, or being destroyed, is the entity who has become totally dark and resistant by choice to Light. All is free will and even with another chance and choice, they want to be dark.

As far as incarnations from planets to Earth with a purpose, it is also with their Family and Friends as to who comes. But it is the Soul that arrives. Pleiadians and others are bi-local to Earth but can use aspects of Soul in multiple other ways if needed, as in showing up in body.

If there is a low frequency planet, and they will incarnate and face physical death, then just as Earth they are non-physical for as long as they choose, or they can reincarnate or return home.

Reincarnation

Neioh – WE wish to teach You more about reincarnation and the Soul's choice. Before each Incarnation, there is a Meeting of Souls. In this Sacred Meeting, there are many Decisions made. It seems that there is much confusion about life choices. However, it is very important to understand that once You enter this time-space Reality, You would not choose to have disability, pain or any type of suffering.

Why is the True for all? Because once You enter the Story of

地球是一所学校而不是监狱

土生土长的灵魂已经在堕落的伊洛欣创造的低振动系统中转世,光之伊洛欣决定把这个系统作为灵魂的训练场。提升是人类摆脱二元周期的时刻,可以与堕落的伊洛欣分开存在。

谁控制你的灵魂化身?

灵魂选择化身,而伊洛欣光力量(银河联邦)管理这个过程。家人、朋友和向导帮助灵魂在生命中选择化身。所有的灵魂都是光,但是在许多化身的生命中,身份会变得黑暗,存在与他们的灵魂目的不一致。

堕落的伊洛欣一直参与二元性,既是看不见的精神黑暗力量,也是他们选择的人类化身。这些角色只被允许到扬升的时刻,即使光的力量已经允许二元性的体验,那些选择黑暗的人将会付出代价。灵魂永远不会被毁灭,但是原初的存在可以被带到中央太阳。

灵魂不会受到伤害

所有的灵魂都是完美的。正是对黑暗的重复选择, 是被选择的身份使存在变得黑暗,而不是灵魂。如 果一个身份一次又一次地选择黑暗,那是因为振动 频率是如此熟悉,以至于这是他们想要成为的人, 或者一次又一次地经历。他们正在吸引黑暗或负面 的能量

意识,在一个曾经完美的方面。灵魂不是其中的一部 分。灵魂不会受到伤害或变得邪恶。

如你所知,故事可以改变,这是错误的身份,但如果有选择伤害的重复,没有同情的意识,身份是如此黑暗,即使灵魂已经制定了一个新的计划,到达时的记忆成为主导力量,他们再次与他们的灵魂不一致。

那些选择黑暗的人已经成为生活在一个身体里的实体,脱离了一个灵魂连接。去中枢太阳,或者被毁灭,是选择变得完全黑暗并抵抗光的存有。一切都是自由意志,即使有另一个机会和选择,他们也想变得黑暗。

就带着目的从行星到地球的化身而言,谁来也是和 他们的家人和朋友一起。但到达的是灵魂。昴宿星 人和其他人是地球的两个地方,但是如果需要的话 ,可以以多种其他方式使用灵魂的方面,比如在身 体中显现。

如果有一个低频率的星球,他们将投生并面临肉体 死亡,那么就像地球一样,只要他们选择,他们是 非物质的,或者他们可以投生或回家。

再生

neioh——我们希望教你更多关于轮回和灵魂选择的知识。在每个化身之前,都有一次灵魂的会面。在这个神圣的会议上,做出了许多决定。看来人生选择有很多困惑。

然而,非常重要的是要明白,一旦你进入这个时 空现实,你就不会选择残疾、痛苦或任何类型的 痛苦。

为什么对所有人都是真的?因为一旦进入"你"的

"You", the Ego takes over. This is not the Soul. You forget Your Plan. You "think" You are this person with a name given to You. You struggle to understand all of the many trials You face. You witness so many going to the dark side. Others hold on to religion as a way of false safety. In Truth, You are always safe!

Awakening is realizing that You are living a brief story. You are a Powerful and Sacred Soul that is having a brief Human experience. This is one of unknown numbers You live in form. You will remember Who You Are when You leave the body. Awakening is knowing this before the body dies.

WE also want to remind You that You are sharing this timespace with others in the chosen dream. All have Free Will that is
Gifted from our One Source Creator. So there is much suffering
and Heartache as the witness to what You want to stop or
prevent. But You are not able to change the Story for others or
for Yourself except in the moment. The many things that occur
in your Life here were not planned by You. Many of them were.
Nothing is wasted. Even the worst pain can be a catalyst to
change for the better.

WE invite You to a Higher View of Humanity. To know that it is possible to find Peace Within in a perceived planet of pain. To Choose Love over Fear. To learn True Forgiveness. Realize the impermanence of the Story of "You".

The Soul Enters at Conception

Neioh – What Do You Dream About Awake And In Sleep Mode? You Are Always Dreaming As We Have Always Shared This! You Are Living A Waking Dream; An Aspect Of Consciousness With A False Created Identity. You Need The Body To Maneuver In The Story Or Else There Would Be No Need For Body Form At All. Stay With Me Now And Listen Carefully. Breathe.

Who Needed The Body Form? This Is Your Proof That You Existed Before Birth. Some Will Call This Non-Physical Life Form, A Soul. Others Will Simply Know It As Consciousness. All Created Aspects Have Lived Multiple Times As Many Beings. Each Life Is Sacred And Created With Thought And Intention. There Is One Creator Of All Which Is Unnameable. But Each Created Being Has Created Thought Constructs For Reference Of The Sacred One.

For This Teaching We Are Addressing The Aspect Of Each
Creation As A Soul. The Soul Is On An Endless Journey Of
Discovery, Change, Learning And Expanding. All Is
Simultaneously Happening Although This Reality Perceives A
Linear Experience.

When Does The Soul Enter The Created Body Form That Will Be Born? The Moment Of Conception Is The Sacred Union Of Body, Mind And Spirit. There Would Be No Union Without A Soul First Making The Decision To Be That Person. The Soul Has Decided Where To Be Born And For The Reasons That Are Within That Aspect Of Being.

Each Soul Is Unique And Has Lived In Every Conceivable Way. In One Life The Soul Might Live As A Mother Of Many Children; In Another Life The Same Soul Might Be A Ruler Of Nations. Karma Is Never About Punishment But Instead It Is A Balance Of Energy And Experience. For This Reason, One Who Has Experienced Hunger And Poverty Might Choose Wealth.

In Non-Physical The Soul Is Aware Of All Other Lives And Considers Mistakes And Choices. Many Types Of Lives Are Repeated To Assist The Soul In Mastery Of An Issue.

We Would Certainly Urge Those Who Are Taking The Lives Of

故事,小我就接管了。这不是灵魂。你忘了你的计划。你"认为"你是这个有名字的人。 你努力去理解你所面临的许多考验。你目睹如此多的人走向黑暗面。其他人坚持宗教是一种虚假的安全感。事实上,你总是安全的!

觉醒是意识到你生活在一个简短的故事中。你是一个强大而神圣的灵魂,拥有短暂的人类体验。这是你生活形式中的一个未知数。

当你离开身体时,你会记得你是谁。 觉醒是在肉体死亡之前知道这一点。

我们也想提醒你,在选择的梦中,你正与他人分享 这个时空。所有人都有自由意志,这是从我们的一 个源头造物主那里被赐予的。因此,作为你想要阻 止或防止的事情的见证者,有许多痛苦和心痛。但 是你不能改变别人或你自己的故事,除非是在那一 刻。你生活中发生的许多事情都不是你计划好的。 他们中的许多人。

什么都没有浪费。即使是最严重的痛苦也可以成 为向好的方向转变的催化剂。

我们邀请你到一个更高的人类视角。要知道在一个 感知痛苦的星球上找到内心的平静是可能的。选择 爱而不是恐惧。学会真正的宽恕。体会到"你"这 个故事的无常。

灵魂在受孕时进入

neioh——在清醒和睡眠状态下,你会梦到什么?你总是在做梦,因为我们总是分享这个!你们生活在一个清醒的梦里;意识的一个方面伪造的身份。你需要身体来操作这个故事,否则根本就不需要形体。现在和我呆在一起,仔细听。深呼吸。

谁需要身体形态?这是你证明你出生前就存在。有些人会称之为非物质生命形体,一个灵魂。其他人会简单地把它称为意识。所有被创造的方面都生活了许多倍的生命。每个生命都是神圣的,是用思想和意图创造的。只有一个造物主创造了所有无法命名的事物。但是每个被造之物创造了思想结构作为神圣者的参考。

在这个教学中,我们将讨论每一个方面 作为灵魂的创造。灵魂在无尽的旅程中 发现、改变、学习和拓展。一切都是 同时发生,尽管这个现实感知一个线性的经验。

灵魂什么时候进入将要出生的被创造的身体形态? 受孕的时刻是身体、思想和精神的神圣结合。没有 一个灵魂首先决定成为那个人,就不会有结合。灵 魂已经决定了在哪里出生,以及在那方面存在的原 因。

每个灵魂都是独一无二的,并且以每一种可以想象的方式生活过。在 一个生命的灵魂可能作为许多孩子的母亲;在 同一个灵魂的另一个生命可能是国家的统治者。因果报应 从来都不是为了惩罚,而是为了平衡 精力和经验。因此,经历过饥饿和贫穷的人可 能会选择财富。

在非物质世界里,灵魂意识到所有其他的生命 考虑错误和选择。许多类型的生命被重复来帮助 灵魂掌握一个问题。

我们当然要敦促那些夺走新生儿生命

Newborns To Know They Will More Than Likely Experience The Same. This Is Murder And Wrong At The Level Of Perception.

Many Would Ask Why A Soul Would Agree To Being Murdered When It Is Such A Painful Topic And Many Suffer At The Thought Of This. There Is A Larger Experience Of Spirit Going On And This Soul Is Part Of The Change That Will Soon Be. Abortion Was Never A Plan Of The Divine For Any Reason! These Sacred Souls That Are Being Killed Did Not Plan This But Rather Agreed To This For A Raising Of Consciousness In The Masses So That Such A Mighty Change Would Occur That This Could Never Happen Again. The Darkness Comes And Then There Is Light! You Are In The Midst Of This Darkness Now.

10 Planned Soul Interactions

As a Human Being, You have 10 Beings in your life that are carefully chosen pre-birth by you and your Guides. 5 of these will be in your life at various stages. They are human and are catalysts for major changes. They can assist in creating a painful situation to help you grow or awaken. They can be a Love relationship, a Parent, a Friend. The role is not important.

Many more will come and go, but 5 are chosen. The other 5 are non-physical. They can be a Lead Guide, a Friend or Love that chooses to be with you at different times or all the time. These can be from other Planets, including your Home. Their purpose is always Love and pure Intent. Not all of these are Guides. Why 10? The 10 Beings each have a role in awakening a particular energy Gate or Chakra in your life. There are many awakenings going on.

The Non-physical Beings CAN be a Guide but are not necessarily a Guide. There are other Non-Physical that can come and go in your lifetime that just send Love into your Field, or Cleanse and Repair Chakras.

Matthew 22:14 "Many are called but few are chosen"

的人, 知道他们很可能会经历同样的事情。这是谋杀 ,是感知层面的错误。

许多人会问为什么一个灵魂会同意被谋杀 当这是一个如此痛苦的话题,许多人都在忍受 想到了这个。有一个更大的精神体验正在进行,这 个灵魂是即将到来的改变的一部分。

堕胎无论如何都不是上帝的计划! 这些被杀害的神圣灵魂并没有计划这样做相当同意这一点,以提高意识 群众,这样一个强大的变化会发生 不会再发生了。黑暗来临,然后是光明!你现在正 处于黑暗之中。

10次有计划的灵魂互动

作为一个人类,你的生命中有10个生命是你和你的指导者在出生前精心选择的。其中5个将会出现在你人生的不同阶段。他们是人,是重大变革的催化剂。他们可以协助创造一个痛苦的情境来帮助你成长或觉醒。他们可以是恋爱关系,父母,朋友。角色不重要。

会有更多的人来来去去,但只有5个人被选中。另外5个是非物质的。他们可以是一个主要的向导,一个朋友或爱人,选择在不同的时间或所有的时间与你在一起。这些可以来自其他星球,包括你的家。他们的目的永远是爱和纯粹的意图。并非所有这些都是指南。为什么是10?这10个存有每个都在唤醒你生命中特定的能量门或脉轮中发挥作用。有许多觉醒正在进行。

非物质存在可以是一个向导,但不一定是一个向导。在你的一生中,有其他非物质可以来来去去,只 是将爱送进你的能量场,或净化和修复脉轮。

马太福音22:14"被召的人多,选上的人少"

7 Exit Points

In your lifetime Waking Dream you will have 7 exit choices by your Soul. This explains why some Babies, children, teens or those that are still young and die when their life seems perfect. The Soul has a Plan to GIVE or to Learn and Expand, to Teach, and when this is done is not known to another. A baby has a Soul that is ageless, Infinite, Powerful, and if they choose to leave, it might be that they came to teach the parents about Love, or to let go of the Story, or a thousand things. When someone is in a car accident and they report leaving the body and looking at the wreck, this is an Exit point, many choose to leave, some stay. Some live to be 100 but in that span, there has been at least 6 exit points by then, the 7th is their final. We all can look back and see moments that were exit points. Maybe spared from a wreck, a robbery, an illness, ect.

Twin Souls and Soul Mates

Twin Souls are multiple aspects of the same soul incarnated at the same time.

There can be many vibrational matches for each soul incarnation, which some people interpret as Soul Mates, but there can be a deeper meaning as well.

There are situations where Mates from their origin find each other as human, and they are true Soul Mates.

7个出口点

在你一生的醒着的梦中,你的灵魂会有7个出口选择。这解释了为什么一些婴儿、儿童、青少年或那些仍然年轻的人在他们的生活似乎完美的时候死去。灵魂有一个给予或学习和扩展、教导的计划,当这个计划完成时,其他人并不知道。一个婴儿有一个不老的、无限的、强大的灵魂,如果他们选择离开,可能是他们来教父母关于爱,或者放下这个故事,或者一千件事情。当有人遭遇车祸,他们报告离开了尸体,看着残骸,这是一个出口点,许多人选择离开,一些人留下。有些人活到100岁,但在这段时间里,至少有6个出口点,第7个是他们的最后一个。我们都可以回顾过去,看到退出的时刻。也许幸免于车祸、抢劫、疾病等。

双胞胎灵魂和灵魂伴侣

双生灵魂是同一灵魂同时化身的多个方面。

每个灵魂都可以有许多振动匹配 化身,有些人将其解释为灵魂伴侣,但也可能有更 深层次的含义。

有这样的情况,来自他们起源的伴侣发现彼此是人 类,他们是真正的灵魂伴侣。

Extraterrestrial Groups Currently Incarnated on Earth (Starseeds)

Archangels

Pleiadians

Arcturians

Sirians

Andromedans

Orions

Avians

Tillopeah

Peekah

How many different Soul Origins have there been in total since the beginning of the Earth?

180

目前化身在地球上的外星群体(星际种子)

Peekah皮卡

自从地球开始以来,总共有多少不同的灵魂起源?

180

Neioh: Pleiadian Souls

The Pleiadians are highly evolved spiritually and understand the ways of Earth and all planets. We do not die either except in the story in body form. All is existing in the Field, the Quantum Field, the Mind of God, the Multiverses, or the name chosen. All Life is connected, even if it is dark and light, because these are only because of the perception of duality in that density and dimension. Oneness is Truth and Pleiadians understand this, and this is why We do things as we do. We Teach and Protect.

Taygeta

There are 2,830 Souls incarnated from Taygeta. There are many Pure Pleiadians on the ground that come and go. The ones here now are because of the Shift.

尼欧:昴宿星的灵魂

昴宿星人在灵性上高度进化,理解地球和所有行星的方式。除了在故事中以肉体的形式,我们也不会死。一切都存在于场、量子场、上帝的思想、多元宇宙或所选择的名字中。所有的生命都是相连的,即使是黑暗和光明,因为这些只是因为在那个密度和维度中二元性的感知。全一就是真相,昴宿星人明白这一点,这就是我们如此行事的原因。我们教导和保护。

泰格塔

有2830个灵魂从泰赫塔化身而来。地面上有许多纯粹的昴宿星人来来去去。现在这里的是因为转移。

Archangel Soul Incarnations

Pleiadians have shared that there are 3,850 Archangels incarnated in human bodies for the Shift. There are 802,058 Archangels assisting us in non-physical.

All Archangels can incarnate for a Purpose greater than just to experience duality as a human. Archangels are the only beings who are immune to any form of negative entity attachments while human. Other humans can pick up astral parasites through negative behavior. This is a major advantage when an Archangel incarnates as part of a greater plan to bring truth.

When an Archangel chooses to incarnate there are meetings with Pleiadian contacts. They commune in a sacred group and go over all aspects of a proposed incarnation and make decisions about what will be best. Many who work in these groups are here on Earth now and are being drawn in by this information.

大天使灵魂化身

昴宿星人已经分享了在极移中有3850个大天使化身在人类 身体中。有802,058个大天使在非物质上协助我们。

所有的大天使都可以化身为一个更大的目标,而不仅仅是 作为一个人类去体验二元性。大天使是人类中唯一对任何 形式的负面实体依附免疫的存在。

其他人可以通过负面行为感染星体寄生虫。

当一个大天使化身为带来真相的更大计划的一部分时,这 是一个主要的优势。

当一个大天使选择投生时,会与昴宿星人接触。他们在一个神圣的团体中交流,检查一个被提议的化身的所有方面,并决定什么是最好的。许多在这些团体中工作的人现在就在地球上,并被这些信息所吸引。

Bi-local Service

Neioh – Pleiadians consider all that is done for others to be Service and we do not call anything work. The Service is to the Light! We Honor the Light as our Source of Life and Creation. Pleiadians and Arcturians often Serve the Light with Bi-local Service. This means that the Soul on the Star has a Name of Soul and Origin. They are more than Spirit. They live in form. These Races have been given Powerful abilities to Project an Aspect of their Soul in Consciousness to another location. When doing this, a body is Projected also. The body can be seen in 2 places. The Consciousness is fully integrated and knows both places and what is going on. To move and perform this way requires the Soul. An Aspect of the Soul is simply a chosen part of the whole that can stand in and perform and then return to the Complete Soul at the moment of leaving. This is very brief, but allows rescues without crafts. This is only one kind of Service to the Light. There are many.

双地服务

neioh——昴宿星人认为所有为他人做的事情都是服务,我们不称任何事情为工作。服务是为了光明!我们尊重光是我们生命和创造的源泉。昴宿星人和大角星人经常以两地服务来服务光。这意味着恒星上的灵魂有一个灵魂和起源的名字。他们不仅仅是精神。他们生活在形式中。这些种族被赋予了强大的能力,将他们意识中的灵魂投射到另一个地方。执行此操作时,身体也会被投影。可以在两个地方看到身体。意识是完全整合的,知道两个地方和正在发生的事情。以这种方式移动和表演需要灵魂。灵魂的一个方面只是整体的一个被选择的部分,它可以进来并表演,然后在离开的时刻回到完整的灵魂。这是非常简短的,但允许毋须飞船的救援。这只是对光的一种服务。有很多种服务。